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دنيا حيدري

حيف و ميل بيت المال عرف نيست آقاي نبي!
داستان تكراري همراهان، يك بار ديگر صداي زمين و زمان را درآورده است. 
طبق ليست رسمي ای اف سی، فقط چهار نفر از مديران فدراسيون فوتبال 
ايران به قطر دعوت بودند، اما ليست نفرات اعزامي فدراسيون پروپيمان تر 
از اين حرف ها بوده و همين مسئله داد همه را درآورده است! اعزام چيزي 
حدود پنج نفر بی هيچ دليل و منطقي پذيرفتني نيس��ت، حتي اگر به زعم 

نايب رئيس فدراسيون فوتبال اين كار عرف باشد. 
ش��ايد حضور برخي اركان فدراس��يون يا فوتبال در قطر ضرورت باشد، اما 
بي ترديد حضور اهم نفراتي كه فدراسيون روانه دوحه كرده بود هيچ توجيه 
منطقي يا ضرورتي ندارد. با وجود اين فدراس��يون گويا دس��ت رد به سينه 
هيچ كس نزده كه از رئيس و روابط عمومي س��ازمان ليگ گرفته تا مسئول 
برگزاري مسابقات، رؤساي هيئت هاي استاني، اعضاي سابق و فعلي هيئت 
رئيس��ه)جز ماجدي(، رئيس كميته داوران، جمعي از مربي��ان و بازيكنان 
سابق، تمامي ليدرهاي تيم هاي باشگاهي از سپاهان، پرسپوليس، استقلال 
و تراكتور گرفته تا گل گهر و شهداب يزد تيم ملي را در قطر همراهي كردند. 
ليست پروپيماني كه خدا مي داند چه هزينه هنگفتي روي دست فدراسيون 
گذاشته، آن هم در شرايطي كه تاج همواره از بي پولي مي نالد و از خالي بودن 
جيب فدراس��يون مي گويد. اما گويا جيب فدراسيون براي اين گونه خرج ها 
خالي نيست كه شاهد اعزام ليستي چند برابر ليست تيم ملي به قطر هستيم. 
جالب تر از اين ليست بلندبالا، توجيه دبير فدراسيون فوتبال است. نبي اين 
اقدام را يك عرف قديمي می خواند و صراحتاً مي گويد كه بايد به رؤس��اي 
هيئت ها انگيزه داد. اما سؤال اينجاست كه اگر قرار بود آقايان از جيب خود 
هزينه كنند هم تا اين اندازه دست و دلبازانه به رعايت عرف هاي قديمي پاينبد 
بودند؟! توجيه نبي نه تنها قانع كننده نيست، بلكه حتي مي تواند فدراسيون 
را هم زير سؤال ببرد. نايب رئيس فدراسيون فوتبال مدعي است قطر جايي 
براي گش��تن ندارد و تمام آن به چهار خيابان محدود مي ش��ود و رؤس��اي 
هيئت هاي فوتبال استان ها هم نه براي تعطيلات كه براي كسب تجربه راهي 
دوحه شده اند. جدا از اينكه رؤساي هيئت هاي فوتبال، روابط عمومي، رئيس 
و مسئول برگزاري مسابقات سازمان ليگ قرار است چه تجربه اي از حضور 
در جام ملت ها كسب كنند، اين سؤال مطرح می شود كه چرا فدراسيون بايد 
براي بالا بردن انگيزه رؤساي هيئت ها،  آنها را به چنين سفرهايي اعزام كند؟ 
آيا آنچه نبي در لفافه بدان اش��اره دارد، ارتباطي به بحث هاي انتخاباتي در 

آينده و بده وبستان هاي فدراسيون با رؤساي هيئت ها دارد؟ 
پاسخ نبي نه تنها قانع كننده نيست كه ابهامات زيادي را هم به دنبال دارد، 
اما بي تردي آنچه مسلم است اينكه اعزام بيش از 50 نفر به قطر در قالب 
هيئت همراه)حال مي خواهد با هر توجيهي كه باش��د(، هزينه هنگفتي 
دربرداش��ته اس��ت. هزينه اي كه نه از جيب آقايان در فدراسيون فوتبال  
 كه از جيب مردم و از بيت المال رفته اس��ت. مردمي كه شايد بسياري از 
آنها دوست داشتند جام  ملت هاي قطر را از نزديك به تماشا بنشينند، اما 
شرايط مالي آن را نداش��تند، ولی بدون آنكه بخواهند از جيب شان براي 
اعزام يك دوجين افراد غيرضروري هزينه ش��ده اس��ت و فدراسيون بايد 
پاسخگوي اين داستان باشد. اما نه پاسخي شبيه به آنچه نبي روي آنتن 
زنده تلويزيون داد! پاسخي كه بتواند افكار عمومي را قانع و فدراسيون را 
از اتهام مبرا كند كه در غير اين صورت بي ترديد بايد با اين مسئله برخورد 
جدي ش��ود، چراكه نه عرف بودن و نه ايجاد انگيزه براي رؤس��اي هيئت 

استان ها هيچ كدام توجيه خوبي براي حيف و ميل بيت المال نيست. 
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ليگ برتر فوتبال ايران بعد از وقف��ه اي نزديك به دو ماه از امروز از 
سرگرفته مي ش��ود. در آغاز دور برگشت اين رقابت ها عصر امروز، 
دو تيم فولاد خوزستان و گل گهر سيرجان در اهواز به مصاف هم 
مي روند. جالب اينكه در آغاز دوباره ليگ برتر باز هم اين حاشيه ها 
هس��تند كه بر متن غلبه دارند. تعطيلي بلندمدت ليگ و دوري 
تيم ها از شرايط مسابقه تنها يك مشكل اس��ت، اما حاشيه ها در 
فوتبال بيداد مي كنند مثل همين فولاد كه ديروز سرمربي اش با 
جنجال زياد استعفا داد و بايد ديد چگونه مي خواهد ليگ را ادامه 
دهد. البته شنيده مي شود كه يحيي گل محمدي، سرمربي سابق 

پرسپوليس گزينه اصلي آنهاست.

آغاز دوباره ليگ برتر فوتبال

هفته بيس��ت و يكم مرحله مقدماتي مس��ابقات واليب��ال قهرماني 
باش��گاه هاي برتر مردان امروز برگزار مي شود. در جريان رقابت هاي 
امروز، تيم فولاد سيرجان ايرانيان صدرنشين اين رقابت ها در سالن 
مهران مشهد ميهمان نيان الكترونيك است. شهداب يزد مدافع عنوان 
قهرماني در سالن اختصاصی خود ميزبان گيتي پسند اصفهان است. 
تيم پيكان تهران در اين هفته در سالن فدراسيون ميزبان ايفاسرام 
اردكان است و برنده اين مس��ابقه جايگاه بالاتر جدول را از آن خود 
خواهد كرد. شهرداري اروميه كه شش برد متوالي را در دور برگشت 
تجربه كرده در يكي از ديدارهاي حس��اس اين هفته در سالن غدير 
ميزبان پاس گرگان است. تيم طبيعت رده چهارمي در بازي خانگي 
ميزبان ش��هرداري گنبد كاووس است. هورس��ان رامسر كه در دور 
برگش��ت از روزهاي خوب خود دور شده اس��ت، اين هفته در سالن 
ش��هيد صدر ميزبان مس رفس��نجان خواهد بود. تيم هاي چادرملو 
اردكان و سايپا تهران هم در آخرين مسابقه هفته بيست ويكم ليگ 

برتر مردان در سالن آيت الله خاتمي به مصاف يكديگر مي روند. 

واليبال برتر در ايستگاه بيست و يكم

فريدون حسن

از پاريس تا رم شب داغ فوتبال اروپا

 پی اس جی و بايرن 
مقابل 2 حريف چغر

قهرمان�ان  لی�گ  رقابت ه�اي  نهاي�ي  مرحل�ه يك هش�تم 
اروپا امش�ب ب�ا برگ�زاري دو دي�دار ديگ�ر ادامه پی�دا مي كند 
ك�ه ط�ي آنه�ا پاري س�ن ژرمن مقاب�ل رئال سوس�یداد ق�رار 
مي كن�د.  پذيراي�ي  بايرن مونی�خ  از  لاتزي�و  و  مي گی�رد 

      
پاريس��ي ها هرچند امش��ب در ظاه��ر كار چن��دان س��ختي مقابل 
رئال سوس��يداد ندارند، اما تيم زهردار اس��پانيايي بارها نشان داده كه 
دست كم گرفتنش تاوان سنگيني براي رقبا در پي داشته است. البته 
بايد به پاري س��ن ژرمن حق هم داد؛ صدرنشين فرانسه طي پنج بازي 
گذش��ته خود فقط يك بار تن به تس��اوي داده، اما رقيب اسپانيايي از 
پنج بازي گذش��ته خود فقط يك بازي را با برد به پايان رسانده است. 
سوسيداد سه بازي مساوي كرده و آخرين بازي خود را هم به اوساسونا 
واگذار كرده اس��ت تا اوضاع چندان جالبي در لاليگا نداش��ته باشد و 
فعلًا در رتبه هفتم جدول رده بندي جا خوش كرده باش��د. با اين حال 
دلخوش كردن به اين آمار و ارقام همان نكته اي است كه مي تواند براي 
پاريسي  هاي ميزبان خطرناك باش��د و آنها را در خانه زمين گير كند. 
پاري س��ن ژرمن سال هاست كه در حسرت رس��يدن به قهرماني اروپا 
مي سوزد. جذب ستاره هاي نامدار هم نتوانسته آنها را به اين خواسته 
برساند و حالا تيمي هستند كه چندان جلب توجه هم نمي كنند. اتكای 
صرف به امباپه كه هر روز به نوعي  ساز جدايي كوك مي كند هم دردي 
را دوا نخواهد كرد و تمام اينها ش��ايد به حذف زود هنگام آنها از ليگ 

قهرمانان منجر شود. 
      

در دومين بازي امش��ب هم اوض��اع تقريباً همين گونه اس��ت. بايرن 
ميهمان لاتزيوس��ت، تيمي كه در س��ري آ روند چندان جالبي ندارد، 
اما نكته اينجاست كه مونيخي ها هم  آش دهان سوزي نيستند. لاتزيو 
در پنج بازي آخر خود دو برد، يك تس��اوي و دو شكست داشته تا فعلًا 
جايگاهي بهتر از هشتمي در جدول نداشته باش��د. در مقابل بايرن از 
پنج بازي قبلي خود سه پيروزي و دو شكست را تجربه كرده كه باعث 
شده صدر جدول بوندس ليگا را با اختلاف پنج امتيازي تقديم لوركوزن 
كند. همين نزديكي در روند نتيجه گيري دو تيم باعث ش��ده تا بازي 
امشب آنها تبديل به يك جدال نفسگير شود. هرچند كه بايرن برخلاف 
بوندس ليگا در ليگ قهرمانان بس��يار مقتدر و قدرتمند نشان داده، اما 
بايد به اين نكته توجه داشت كه شكست هاي بد اين تيم در آلمان به طور 
حتم روي روند آنها در ليگ قهرمانان هم تأثيرگذار خواهد بود و هيچ 
بعيد نيست كه امشب مقابل تيم نه چندان مدعي و آماده لاتزيو با مشكل 

جدي روبه رو شوند.

دنيا حيدري

ابهام در برگزاري مجمع پرسپولیس

مشكلات حل شد يا دو برابر؟!
اختلافات با برگزاري مجمع سالانه پرسپوليس بالا گرفته است. مجمعي 
كه صبح روز گذشته با حضور سيدمحمد شروين اسبقيان و برنا فيروزي 
معاونان قهرماني و توس��عه مديريت و مناب��ع وزارت ورزش و جوانان، 
محمدصادق واعظي معاون س��ازمان خصوصي سازي، اعضاي هيئت 
مديره باش��گاه و رضا درويش مديرعامل باشگاه پرسپوليس، مرتضي 
فلاح مديركل حقوقي وزارت ورزش، محمد آقاگلي نماينده فرابورس 
و نمايندگان سهامداران در محل باش��گاه برگزار شد. در اين مجمع با 
پيش��نهاد وزارت ورزش حس��ن طباطبايي، رئيس فدراسيون كاراته 
و ابراهيم شكوري بازيكن سابق پرس��پوليس به عنوان دو عضو جديد 
هيئت مديره باشگاه اضافه شدند. اما سايت رسمي باشگاه پرسپوليس 
برخلاف ساير رسانه ها، اش��اره اي به انتخاب ابراهيم شكوري و حسن 
طباطبايي به عنوان اعضاي جديد هيئت مديره پرسپوليس نكرد و از 
ساير مصوبات جلسه نام برد:»اس��تماع گزارش هيئت  مديره و بازرس 
قانوني، تصويب صورت هاي مالي سال )دوره( مالي منتهي ۳۱ مهرماه 
۱۴0۲، انتخاب حسابرس و بازرس قانوني، انتخاب روزنامه كثير الانتشار 
و تعيين حق حضور اعض��اي غيرموظف هيئت مدي��ره، مصوبات اين 

جلسه بود كه مورد بررسي قرار گرفت.«
با توجه به اينكه پيشتر با استعفاي حسين خبيري موافقت و با استعفاي 
پيمان حدادي مخالفت شده بود، معرفي اعضاي جديد هيئت مديره 
اتفاق دور از انتظاري نبود. با وج��ود اين تصميم وزارت ورزش به مزاج 
سازمان خصوصي س��ازي خوش نيامد، چراكه انتخاب اعضاي هيئت 
مديره در دستور جلس��ه مجمع وجود نداش��ت و به همين دليل اين 

موضوع با مخالفت سازمان خصوصي سازي همراه شد. 
اما جالب تر از دلخوري سازمان خصوصي س��ازي ، انتخاب طباطبايي 
و ش��كوري به عنوان اعضاي جديد هيئت مديره پرس��پوليس است. 
بدون شك همانطور كه اسبقيان هم بدان اشاره دارد، باشگاهي چون 
پرس��پوليس هزينه هاي زيادي دارد كه تأمين بخشي از اين هزينه ها، 
 بي ترديد ب��ا تدابير هيئت مدي��ره و البته مديرعامل اس��ت كه تأمين 
مي شود و با اين اوصاف جاي تعجب دارد كه وزارت ورزش براي هيئت 
مديره پرسپوليس دست روي نفراتي چون طباطبايي و شكوري گذاشته 
وقتي حتي نفرات كاربلد اقتصادي هم نتوانستند گره از مشكلات اين 
تيم باز كنند! فرصت دادن به جوان هايي چون ش��كوري اتفاق خوبي 
است، اما بي ش��ك هيئت مديره تيمي چون پرسپوليس جاي آزمون 
و خطا نيس��ت. ضمن اينكه بايد ديد آيا طباطبايي توانس��ته از عهده 
مشكلات مالي در فدراسيون كاراته برآيد كه بتوان اميدي به موفقيت 
او در پرسپوليس داش��ت، عضوي كه بي ترديد مشغله كاري زيادي در 
فدراسيون كاراته دارد و بايد ديد آيا مي تواند با وجود تمام مشغله اي كه 

دارد براي پرسپوليس و حل مشكلات آن هم وقت بگذارد؟

 هنوز س�وت آغ�از نیم فص�ل دوم لیگ برتر 
به ص�دا درنیام�ده، پ�روژه جنجال آفريني 
در فوتبال باش�گاهي از س�ر گرفته ش�ده و 
اين بار س�رمربي اس�تقلال ترجی�ح داده در 
پخش زن�ده، شمش�یر را ب�راي مديرعامل 
باش�گاه از رو ببن�دد و صراحت�اً علي خطیر 
را دش�من ش�ماره يك خ�ود معرف�ي كند!

آبي ها در حالي با صدرنشيني تعطيلات طولاني 
ليگ را شروع كردند كه قرار بود مثل ساير رقبا 
اردوي خارجي بروند و با توپ پر، آماده كس��ب 
جام شوند، ولي جواد نكونام اردوي خارجي را به 
دليل نداشتن بازيكن كافي و همچنين نارضايتي 
از عملكرد باشگاه نسبت به جذب بازيكنان جديد 
در نقل وانتقالات زمس��تاني لغو ك��رد. واكنش 
مديريت باش��گاه به اين تصميم حاشيه برانگيز 
صدور يك بيانيه و تكذيب ادعاهاي نكونام بود. 
روز جمعه اس��تقلال بايد به مصاف نفت آبادان 
برود و سرمربي تيم در اقدامي غيرحرفه اي رك 
و پوست كنده از اختلافات جدي  خود با مديريت 

باشگاه پرده برداشت. 
       

از ديدگاه حرفه اي فوتبال، تيمي كه صدرنشين 
است و براي قهرماني مي جنگد بايد به هرشكل 
ممكن دور از حاش��يه بماند و مديران باشگاه و 
كادرفني تيم بايد تمام تلاش ش��ان را بكنند تا 
تمركز بازيكنان به هم نخ��ورد. در فوتبال ما اما 

همه چيز متفاوت اس��ت و حتي اگ��ر بازيكنان 
سربه راه باش��ند، باز اين احتمال وجود دارد كه 
مديرعامل يا سرمربي ش��خصاً تيم را به حاشيه 

بكشانند. 
در روزهايي كه اس��تقلال در ج��ذب بازيكنان 
جديد ن��اكام ب��وده و تنه��ا موفق ب��ه گرفتن 
ماشاريپوف كاپيتان تيم ملي ازبكستان و رافائل 
سيلوا شده، جواد نكونام در گفت وگوی تلفني با 
برنامه فوتبال برتر ادعا كرد مديريت باشگاه عليه 
او فعالي��ت كرده و مي كند. س��رمربي آبي ها در 
اين گفت وگو بار ديگر علت لغو اردوي امارات را 
كمبود بازيكن خواند: »در تعطيلات، تمريناتمان 
را ش��روع كرديم. با اين تفاوت كه دو بازيكن ما 
در اردوي تيم مل��ي بودند. تع��داد نفراتمان در 
تمرينات و بازي هاي دوس��تانه ك��م بود، حتي 
بازي هايي را كه برگ��زار كرديم با زمان كمتري 
بود تا بازيكنانمان مصدوم نش��وند. بيانيه اي كه 
)پس از لغو اردوي امارات( منتش��ر شد، نشان 
مي دهد من آنجا دشمن دارم و دشمنان منتظر 
اتفاقات هستند. زماني كه با افضلي، رئيس هيئت 
مديره صحبت كردم، او كاملًا با آن بيانيه مخالف 
و از آن بي اطلاع بود. هم در كنفرانس، هم تلفني 
و هم حضوري گفتم اگر بازيكني جذب نشود به 
اردو نمي رويم، چون من ب��ا ۱۴، ۱5 بازيكن به 
اردو نمي روم. حتي در دوران بدنسازي با ۱7، ۱8 
بازيكن هم نمي شود به اردو رفت، چون بازيكن 

نهايتاً حدود 50 دقيقه بتواند بازي كند. اگر پنج 
نفر را تعويض كنم، پنج نفر ديگر بايد 90 دقيقه 
بازي كنن��د و قطعاً اين باع��ث مصدوميت آنها 
مي ش��ود و تيم ضربه مي خورد. متأسفانه يامگا 
را از دست داده ام. با اينكه سعيد مهري قرارداد 
داشت، نمي دانم چطور جدا ش��د! آيا ما بازيكن 
جذب كرديم؟ در مورد ماشاريپوف نيز من خودم 

دوستم را فرستادم تا با او صحبت كند.«
       

اظهارنظر نكونام در مورد علي خطير اوج وخامت 
ماجرا را نشان داد. سرمربي استقلال رسماً ادعا 
كرد مديرعامل قصد زمي��ن زدن او و تيمش را 
دارد:  »در جنگي كه متأسفانه عليه من، تيمم و 
استقلال به راه افتاده كه مي خواستند به يك تيم 
معمولي تبديل شود مي ايستم، حتي اگر تعداد 
بازيكنانم ۱۳ نفر باشد. الان كه خدا را شكر ۱7 
نفر هستيم. هر اتفاقي كه افتاد، من مي خواهم 
هوادار بداند جمعه ب��ازي دارم. بازيكن الان هم 
بيايد چطور مي خواهد با تيم هماهنگ ش��ود؟ 
قطعاً و صراحتاً مي گويم كه ما در يك كش��تي 
نيستيم. شك نكنيد باشگاه مي خواهد من زمين 
بخورم. چرايی اش را نمي دانم، ولي شايد از من 
خيلي خوش ش��ان نمي آيد! روي منافع خودم 
و تيمم نه به كس��ي باج مي دهم و نه با كس��ي 
تعارف دارم. هر تيمي كه باشم براي منافع تيمم 
مي جنگم. زحمتم را در اين فوتبال كشيده ام و 

عمرم را گذاشته ام تا به كس��ي باج ندهم. اجازه 
نمي دهم به خاطر اينكه كس��ي از من خوشش 
نمي آيد، مرا زمين بزند و با تيم اس��تقلال بازي 
كند. خطير با من مش��كل دارد، ايرادي ندارد و 
طبيعي است كه شخصي از من خوشش نيايد. 
ش��ايد در تيم خودم و در بي��ن 50 بازيكن، ۱0 
نفرشان از من خوش ش��ان نيايد، ايرادي ندارد، 
ولي بازيكن نمي تواند بد تمرين كند. بازيكن بايد 

خوب تمرين كند.«
       

بايد ديد هدف نكونام از ب��ه راه انداختن جنگ 
شبانه چه بوده اس��ت. او كه خودش را حرفه اي 
مي داند و مدع��ي اس��ت در قبال اس��تقلال و 
هوادارانش وظايفي دارد، چطور تصميم گرفت 
اختلافات عميق بين خود و مديرعامل باشگاهش 
را در تلويزيون علني كند؟ به نظر مي رس��د نكو 
قصد دارد ه��واداران را مقاب��ل مديرعامل قرار 
دهد و همانطور كه انتظار مي رفت روز گذشته 
برخي از هواداران با بنره��اي حمايتي از نكونام 
مقاب��ل وزارت ورزش تجمع كردن��د! از طرفي 
همه مي دانند نكون��ام انتخاب خطي��ر نبوده و 
با علني ش��دن اختلاف��ات در تلويزيون ش��ايد 
مديرعامل در مس��ير صدور حكم اخراج او قرار 
بگيرد. در اين صورت ج��واد نكونام در حالي كه 
آبي ها را صدرنش��ين ك��رده، محبوبيتش بين 

هواداران بيشتر خواهد شد.

آتش بيار اختلافات استقلال
 وقتي خطير 

دشمن شماره 
يك سرمربي 

آبي هاست

رضايي، سرمربي   واليب��ال    شميم رضوان تي��م 
نشسته ايران از مهيا نبودن شرايط براي برپاي 
اردوي خارجي گله مند اس��ت: »م��ا فوتبال 
نيس��تيم يا رش��ته هاي ديگر كه ب��ه اردوي 
خارجي برويم. ما واليبال نشس��ته، قهرمان 
جهان هستيم و داخل كشور تمرين مي كنيم. 
بحث كم لطفي نيست، مش��كلات بودجه اي 
اس��ت. مس��ئولين پارالمپيك و فدراسيون 
كم لطف نيس��تند، ولي مديريت بودجه بايد 
طوري باش��د ك��ه تم��ام رش��ته هايي كه به 
پارالمپيك اعزام مي ش��وند در شرايط خوبي 
قرار بگيرند. در پارالمپيك مدال ها از المپيك 
بيشتر اس��ت، اما بودجه كمتر! درخواست ما 
اين بود كه يك سفر تداركاتي داشته باشيم. 

تيم هاي واليبال نشسته به شكل عجيبي در 
حال برگزاري مس��ابقات مختلف هس��تند و 
آمادگي هاي مختلفي براي حضور در المپيك 
دارند. ما به اردوهاي داخلي بسنده كرده ايم، 
اما برگزاري حداق��ل يك س��فر تداركاتي و 
حضور در تورنمنتي كه  چهار، پنج حريفمان 

در آن حضور دارند به ما كمك مي كند.«
رضايي اما اميدوار اس��ت شرايط براي برپايي 
اردوي داخل��ي ب��ا حريف��ان خارج��ي براي 
اصلي ترين مدعي قهرمان��ي در پاريس مهيا 
شود: »س��عي داريم اردويي داخلي با حضور 
كشورهاي برزيل، قزاقستان و آلمان به مدت 
يك هفته برگزار كنيم. اميدوارم برنامه ريزي ها 
انجام شود تا بتوانيم در پاريس بدرخشيم و با 
مدد امام رضا)ع( هشتمين مدال طلاي خود 

را كس��ب كنيم. ما منتظر برنامه پارالمپيك 
هس��تيم تا برنامه هايمان قطعي شود، چون 
بايد زمانمان را مديريت كنيم تا بر مبناي آن 
تمرينات خ��ود را برنامه ريزي و هدف گذاري 
كنيم. اميدوارم قب��ل از هفته آينده برنامه به 
ما برسد تا بر اساس آن حريف مناسب را براي 
برگزاري اردو انتخاب كنيم. سعي بر اين است 
اردوي ما براس��اس رقيب شناس��ي باشد. از 
روش جديد استفاده خواهيم كرد، چون اگر از 
روش هاي قديم خود استفاده كنيم تيم ها براي 
مقابله با ما راه آساني در پيش خواهند داشت و 
در حال كار كردن روی آن هستيم. ان شاءالله 
استارت تمرينات پرفشار و برنامه ريزي هايمان 
بعد از ماه مبارك رمضان خواهد بود كه اردوي 

اصلي ما آغاز مي شود.«

زهرا نعمتي يكي از اعزامي هاي تيم ملي پاراتيروكمان به مس��ابقات 

اشرف رامين
جهاني امارات خواهد بود. ملي پوشان پاراتيروكمان براي افزايش تعداد       چهره

سهميه هاي اين رشته در بازي هاي 
پارالمپيك پاريس ماه آينده در ف��زاع امارات با حريفان خود 
رقابت خواهند كرد. تاكنون شش سهميه پارالمپيك ۲0۲۴ 
براي كشورمان به ارمغان آمده و شانس كسب سه سهميه 
ديگر نيز وجود دارد. ميلاد وزيري به تازگي هدايت تيم ملي 
را برعهده گرفته و جايگزين مجيد كهتري ش��ده است. با 
اينكه نعمتي، قهرمان بازي هاي پاراآسيايي هانگژو تمرينات 

منظمي نداشته، اما س��رمربي تيم ملي پاراتيروكمان اميدوار 
است اين چهره باتجربه در تمرينات حاضر شود: »زهرا نعمتي بعد 
از بازي هاي پاراآسيايي هانگژو چين تا به امروز چون تمرينات 
منظمي نداشت براي حضور در تيم ملي از من زمان خواست تا 

تصميم نهايي خود را بگيرد. البته اميدوارم به دعوتم 
پاس��خ مثب��ت بده��د و در اردوي تيم مل��ي 
پاراتيروكم��ان حض��ور پي��دا كن��د. نعمت��ي 
پرافتخارترين ورزش��كار پاراتيروكمان است و 

حض��ورش در اردو ع��لاوه بر اينكه براي س��اير 
ورزش��كاران روحيه بخش اس��ت، با كسب سهميه 

پارالمپيك پاريس نيز مي تواند يكي از مدال آوران باشد. 
به هر صورت دو هفته زمان براي آماده سازي كمانداران 
اعزامي به ام��ارات داريم كه امي��دوارم در اين فاصله 
زماني بتوانيم ورزش��كاران را براي مس��ابقات كسب 

سهميه آماده كنيم.«

ركوردهاي سيامند افسانه اي است

وزيری اميدوار به پاسخ مثبت نعمتي

مسابقات پاراوزنه برداري قهرماني كشور در حالي با حضور نماينده        خبر
IPC برگزار شد كه هيچ ركورد جديدي به ثبت نرسيد. عدم حضور 
ملي پوشان باعث شد خبري از ثبت ركوردهاي جديد نباشد. تا همين چند سال پيش پاراوزنه برداري 
ايران را همه دنيا با نام س��يامند رحمان مي ش��ناختند، اما پس از درگذش��ت قوي تري ورزش��كار 
پارالمپيكي جهان، ورزش جانبازان و توان يابان يكي از ستاره هاي خود را از دست داد. حسين رضازاده، 
رئيس انجمن پاراوزنه برداري در گفت وگو با ايس��نا، رسيدن به ركوردهاي ثبت شده توسط مرحوم 
رحمان را يك رؤيا خواند: »در مسابقات قهرماني كشور به دليل عدم حضور ملي پوشان ركورد جديدي 
به ثبت نرسيد. سيامند رحمان، اس��طوره اي در وزنه برداري بود كه كسي نمي تواند به اين زودي ها 
ركورد افسانه اي او را به ثبت برساند. البته وزنه برداران خوبي در دسته سنگين وزن داريم كه موفق 
شدند تا ۲۶5كيلوگرم ركورد بزنند، اما اينكه بتوانند ركورد خود را به مرحوم سيامند رحمان نزديك 

كنند دور از تصور است.«

فعالان عرصه ورزش و محیط زيس�ت كش�ور در سالن 
استاد فارس�ي آكادمي ملي المپیك مورد تجلیل قرار 
گرفتند. س�ومین آيین تقدير از اين فع�الان با حضور 
مسئولان كمیته  ملي المپیك برگزار و از فدراسیون هاي 
اسكي، دانش آموزي، قايقراني، كوهنوردي و همچنین 
هیئت كوهنوردي شهرستان نوشهر به دلیل فعالیت هاي 
زيست محیطي  تقدير شد. علاوه  بر اين از سازمان ورزش 
شهرداري تهران، انجمن دوستداران دماوندكوه، انجمن 
دوس�تداران و كوهنوردان استان كرمانش�اه و هیئت 

ورزش همگاني استان كرمانشاه تجلیل به عمل آمد.

 تجليل از فعالان ورزشي
و محيط زيست

قاب

گله سرمربي والیبال نشسته از مهیا نبودن شرايط 

فوتبال نيستيم كه اردوي خارجي برويم

شيوا  نوروزي
      گزارش  یک


